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Angående praktikplatser genom upphandlingar 
Staden har ett stort antal upphandlingar. Fastighetsnämnden har sedan många 
år skrivit in i avtalen att vinnande företag varje år ska ge möjlighet till 
praktikplatser som staden kan nyttja.  

Möjligheten till praktik är en viktig del för att fler ska kunna komma in på 
arbetsmarknaden, inte minst de som befinner sig längst därifrån. 
Fastighetsnämnden har ett antal upphandlingar som lämpar sig särskilt väl för 
praktik då det ofta handlar om praktiska arbetsuppgifter, exempelvis måleri och 
underhållsarbeten.  

Det finns dock anledning att närmare granska hur många praktikplatser som 
faktiskt utnyttjats genom dessa avtal och hur nämnden arbetat med att följa upp 
dessa. 

 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga  

 
1. Hur många potentiella praktikplatser har fastighetsnämndens 

upphandlingar genererat sedan mandatperiodens inledning och fram till 
nu? 
 

2. Hur många praktikplatser har nyttjats genom fastighetsnämndens 
upphandlade avtal sedan mandatperiodens inledning och fram till nu?  
 

3. Hur ofta har nämnden följt upp antal nyttjade praktikplatser genom 
avtalen?  

 

Caroline Högström (M)  


